
Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на 
ученици в първи клас в общинските училища на територията на Столична 
община. 
 
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 
 
Здравейте, 
 
Пиша Ви, защото виждам потенциални проблеми с новата наредба за прием 
в първи клас, а именно те са следните: 
1. Когато в семейството има две или повече деца и някои от децата са 
вече приети по различни критерии от минали години това може да доведе 
до не приемане на второто или следващото по ред дете в училището, в 
което учи първото. Така двете деца може да се окажат в различни 
училища, без това да е желанието на родителите или децата и със 
сигурност би довело до тяхното стресиране. 
Имайки предвид всичко по-горе критерия за прием на второ дете в същото 
училище трябва да е с по-голяма тежест от сегашната предвидена в 
подготвяната наредбата. 
2. Втория проблем е, че със сегашното разпределение на районите има 
училища, в чийто район попадат няколко улици от даден квартал, но има 
и такива в чийто район попадат няколко квартала. Това е абсолютно 
несправедливо и недопустимо и отново опорочава процеса на 
кандидатстване и не дава равен шанс за прием на децата в различните 
квартали. 
 
Поздрави, 
Д. Димитров 


